
¥ 
Raadsvragen 

 

Raadsvragen ¥ Pagina 1 van 1 

 

Nr. RV18.0043 (2018) 

 

 
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie D66 betreffende financiële gevolgen 
gebreken zwembad Het Heersdiep 

 

 
Aan de fractie D66 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 11 juli 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de financiële gevolgen van gebreken 

bij zwembad Het Heersdiep: 

 

1. Heeft u al zicht op een tijdspad voor deze werkzaamheden? 

Nee. Op dit moment wordt samen met de exploitant een goede inventarisatie van de gebreken 

gemaakt. Deze inventarisatie vormt de ‘agenda’ voor het overleg, te houden met de 
bouwcombinatie begin september. Vooruitlopend op een mogelijk juridisch traject (dat we 

liever niet zouden inzetten, maar alleen als het niet anders kan) zal de inzet van het overleg 

zijn om samen met de aannemerscombinatie alsnog tot constructieve -zowel in aard als in 

overleg- oplossingen met bijbehorend tijdspad te komen. 

2. Heeft u al enig idee betreffende de inkomstenderving die er ontstaat? 

Nee, dit is sterk afhankelijk van de uitslagen van het constructief onderzoek. Dit onderzoek 

moet uitwijzen welke noodzakelijke aanvullende maatregelen benodigd zijn in termen van 

veiligheid en wat hiermee de consequenties zijn voor de bedrijfsvoering van het zwembad en 

de eventuele inkomstenderving hieruit voortvloeiende. 

3. Uit welke post gaat deze eventueel noodzakelijke compensatie betaald worden? 

Dat is nog nader te bepalen, echter de insteek is dat de eventueel noodzakelijke compensatie 

wordt verhaald bij de bouw betrokken partijen. De inzet zal daarbij zijn dat de gemeente zo 

min mogelijk de financiële gevolgen zal moeten hoeven dragen van de benodigde 

herstelwerkzaamheden alsmede van de gevolgschade voor zowel de gemeente als de 

exploitant. 

4. Komt er na de volledige afronding van de werkzaamheden een onafhankelijke schouw 

met een eindrapportage aan de raad? 

Wij houden u met betrekking tot ontwikkelingen in het proces  aangehaakt in dit dossier 

middels raadsinformatiebrieven. 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 1 augustus 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


